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Protokoll Årsmøte SHJFF 2025. 
 
 

 Konstituering av møtet. 

 

Styretsleder Per Ivar Gundersen leste opp innkallelsen til årsmøtet 

Møtet ble konstituert av årsmøtet. 

Ingen kommentarer. 

 

 Godkjenning av innkalling. 

Innkallingen ble Godkjent av årsmøtet. 

 

 

 

 Godkjenning av dagsorden  

Dagsorden ble godkjent av årsmøtet. 

 

 Godkjenning av forretningsorden 

Forretningsorden ble godkjent av årsmøtet. 

  

 

 

 Valg av ordstyrer 

      Styrets leder ble valgt som ordstyrer av årsmøtet. 

 

 

 

 

  

 Valg av sekretær 

Simon Cederholm ble valgt som sekretær.  

 

 

 Valg av tellekorps  

      Tone Merethe og Hasse Amundsen ble valgt som Tellekorps. 

 



 Valg av 2 medlemmer til å underskrive protokollen. 

      Ove Raymond Haugerud og Torgeir Randulf Moen ble valgt til å underskrive. 

 

 

 Årsmelding fra siste kalenderår. 

o Per Ivar leste opp styrets årsmelding. 
 
 
Våpen på avveie. 
Det var flere kommentarer på håndteringen av våpnene som var på avveie. 
Det var flere medlemmer som ikke mente dette skulle vært politianmeldt. 
Saken ble anmeldt av styret i samråd med politi og forsikringsselskap. 
 
Innrapportering av feil jaktkort. 
Arne Furset lurte på hva som hadde skjedd rundt saken om feil kjøpt jaktkort. 
Per Ivar opplyste om hva som var gjort og hvorfor dette hva gjort. 
Avgjørelsen er tatt i samråd med NJFF og inatur.  
Styret mener det er korrekt avgjørelse i saken. 
 
 
Jaktlederkurs. 
Arne Furset ønsket mere info rundt dette, Per Ivar forklarte det var et prøve 
prosjekt som evt, vil bli tilbudt medlemmene etter hvert. 
 
Opplæringsjakt. 
Det ble gjennomført opplæringsjakt andre helg i november, med 7 deltagere. Det 
ble felt 1 rådyr. 
Medlemmene ønsker mere info om dette.   
  
 
 
 
 

o Janne Kristine Frellumstad Gustavsen leste opp Riflebaneutvalgets beretning. 
Ingen kommentarer fra årsmøtet. 

 

 

o Janne Kristine Frellumstad Gustavsen leste opp Kvinneutvalgets beretning. 
Ingen kommentarer fra årsmøtet. 
 
 

 

o Sigurd Holdhus leste opp Fiskeutvalgets beretning. 
Det kom spørsmål om fremdriften på kalkautomaten på vestsiden og når den evt, 
er ferdig. Jobben med automaten har vært pågående i flere år. Håpet er at den er 
ferdig i løpet 2025. 
   



 
 
 

o Tom Granli leste opp Jaktutvalgets beretning. 

 

Tom etterlyste flere hagleinstruktører i foreningen. 
Det ble etterlyst andre dager enn mandager å ha hagleskytting, evt lørdager. 
Det er et ønske å kunne jakte etter julefredningen, jaktutvalget sjekker dette 
nærmere. 
 

o Torgeir Moen leste opp Hytteutvalgets beretning. 
Ingen kommentarer fra årsmøtet.                            

 

 

 

 

 Revidert regnskap for siste kalenderår 

     Per Ivar presenterte regnskapet som det foreligger.      

 

Styret ber om 4 ukers utsettelse for å få revidert regnskapet.  

Det ble foreslått et nytt styremøte for å gå igjennom revidert regnskapet eller hvis 
regnskapet er revidert og godkjent uten vesentlige endringer så kan det godkjennes 
av styret og ettersendes medlemmene. Det ble forlangt skriftlig avstemning om dette. 

Avstemningen var 8 for nytt årsmøte og 21 imot nytt årsmøte. 

 

Regnskapet ettersendes medlemmene når det er revidert og godkjent. 

  

.   

  

 Innkomne saker med styrets forslag til vedtak 

 

o Innkommet forslag om Revejakt. 
Robin vang sa seg villig til å organisere revejakt for medlemmene i SHJFF 
Skal det bygges Åtebu måtte noen melde frivillig til dette, ingen meldte frivillig. 
Årsmøtet godkjente dette. 
 
 
 
 

 

 

 

 

 



o Innkommet forslag om medlemsmøter. 
Styret anbefaler 1 halvårsmøte for medlemmer første onsdag i september. 

 

Årsmøtet godkjente dette. 

      

 

o Innkommet forslag om endring av jaktreglementet. 
Styret kommer med et alternativt forslag til reglement. 
 
Det blev forlangt skriftlig avstemning Styret sitt forslag ble vedtatt med 21 
stemmer, det var 5 stemmer imot og 4 blanke. 

 

 

 

 

 Andre saker som styret har ført opp på dagsorden  

o Æresmedlem. 

     Per Ivar har blitt æresmedlem Martin overrakte æresmedlem diplom, 

og takket for den store innsatsen som Per Ivar gjør og har gjort for foreningen. 
Foreningen trenger flere ildsjeler som han. 

 

o Chemring 
      Per Ivar informerte om saken det ser ikke ut som om det vil påvirke SHJFF som 
forening. Det ser ut som om Fuglemyr skytebane ikke blir berørt. 

 

 

 

 

 

 Styrets forslag til arbeidsprogram og budsjett 

Per Ivar presenterte dette for årsmøtet, det var feil tall for hytteutvalget som blir rettet 
opp. 

Eller ingen kommentarer fra årsmøtet. 

 

 Styrets forslag til kontingentnivå (lav, middels, høy sats) for hovedmedlem 
skap. 

Årsmøtet valgte middels sats. 

 

 

 

 

 



  Valg av styre. 

Det lagt inn et benkeforslag på Petter Dambo, styret ville trekke seg hvis han blev 
som Formann. 

Det ble skriftlig avstemning på dette Per Ivar ble valgt med 14 stemmer for og 12 
imot. 2 stemte blankt. 

 

 
  

 Valg av medlemmer til utvalg etter behov. 

 

Tom valgte å trede ned som leder av jaktutvalget og overlate plassen til Svein 
Rotstigen.  

            Se vedlagt valgliste for de ande utvalg. 

 

 Valg av valgkomite på 3 medlemmer.  

Bjørn Tore Hansen foreslås som leder av styret. 

Det kom et benkeforslag på Robin Wang, som leder av valgkomiteen 

Bjørn Tore ble valgt med 15 stemmer for og 12 imot. 2 stemte blankt. 

 

Medlemmer av valgkomiteen. 

Robin Wang ble valgt inn som medlem av valgkomiteen. 

 

 

 

 

 Valg av to revisorer med en vararepresentant. 

Årsmøtet foreslo å sette bort denne tjenesten til eksterne og betale for dette hvis det 
er nødvendig. 

Årsmøtet godkjente dette. 

.   

 

 

 

 

 

Torgeir Moen. 

 
 



 

 

 

 

 

 

 
 
 

For styret SHJFF. 
 
Simon Cederholm 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 
 
 
 
 
 
 
 


